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ČESKO: Jeden ze sloganů předvolební koalice Spolu sliboval změnu. Jakou, to nám ukážou
následné měsíce, zatím se zdá být ta perspektiva doslova strašidelná. Po stránce politické to
znamená nikoliv integraci do Evropské unie, ale spíše poskytnutí našich společných bradavek, ze
kterých bude bruselský aparát odsávat vše životně potřebné, co se u nás ještě najde a podaří
vyšťourat. To vše za dozoru nesourodého seskupení politiků, pro které není důležitý stav České
republiky, ale prioritou se stalo porazit Babiše a odstranit Zemana. Ti se při vykonávání svých funkcí
budou snažit ještě pořádně ,,nažvejknout“, což znamená, že budou hledat své zdroje příjmů všude
tam, kde se nějaké objevit dají. Pomohou si čímkoliv, třeba nesmyslným zvedáním daní, poplatků,
cen.

Přes výše uvedené, které na nás velmi záhy dopadne, respektive už to padá, tu aktuálně
máme stále covid. Ten ještě neskončil a už tu máme hrozbu viru nazvaného Mahberg. Je až
zábavné vnímat, jak už se nikdo ani nesnaží něco zastírat a tajit. Mezi nás ještě nevpuštěný vir už má
jméno a dost možná už i samoutnou na sebe přizpůsobenou mRNA vakcínu. No není to krásná
představa, jak o nás pečují. Navíc tento vir vlastně možná ani nebude třeba a bude za něj vydáváno
umírání současných propagátorů vakcinace, kteří na následky svého nadšení ze stále většího
množství vakcíny v sobě začnou doplácet. On ten spikeprotein totiž není jen tak obyčejná bílkovina. A
pokud měl někdo štěstí a zatím dostával dávky z šarží, které pravděpodobně nebyly ty ,,silnější“,
takže neměl vážnější následky, pak při dalších už bude složité se opět trefit do té samé. Pokud
nechápete tento text, pak vysvětlíme. Je vcelku podivné, že při rozboru krve očkovaných dochází k
různým výsledkům. Někdo má v těle krevní bahno, u jiných se zdá životně důležitá tekutina v
pořádku. Někteří už při první dávce téměř zemřeli (jméno paní máme v redakci k dispozici), jiní po
druhé, ale mnoho lidí ani jakékoliv komplikace nezaznamenalo. A někteří skutečně zemřeli nebo měli
zdravotní potíže (vážné arytmie srdce, záněty srdečního svalu, embolie, mrtvičky, …), jen málokdo
byl ochotný přiznat pravý důvod. Jak je tedy možné, že se výsledky po podání vakcín tak liší?
Opravdu mají všechny šarže stejné složení?

Covidiohysterie opět nabírá na intenzitě. Jsme nepoučitelní. Už loni jsme přinášeli ukázky
toho, jak se manipulovalo s mrtvými, nakaženými a údajně infekčními. I přes šokující zprávy o
zesnulých známých, přátelích či příbuzných, kteří nás opouštěli, všichni samozřejmě s covidem, se v
mnoha případech jednalo o zneužití toho, že umírali lidé jinak velmi vážně nemocní, dále byli doslova
zabíjeni pomocí ventilátorů a nebyla jim poskytnuta péče v podobě skutečně účinných léků. Řadu
lékařů, kteří ještě nedávno, někteří možná dosud, považovali Ivermectin za lék pro zvířata a
Isoprinosin zesměšňovali, lze označit jako vrahy. Spolupodíleli se na části naprosto nesmyslných
úmrtí. Někteří veřejně, jiní prostě tím, že odmítali léčit. Ivermectin pomohl snížit počet údajně
pozitivních a nemocných v Indii i Japonsku a někteří zodpovědní lékaři u nás pamatující si učení páně
Hipokratta mnoha lidem tímto lékem pomohli. Nechtějte po nás odbornou stránku léčby, není
důležitá ve chvíli, kdy tento lék pomáhá. Skuteční odborníci pro to vysvětlení mají a odmítačům
většinou koukají z kapes špinavé bankovky stažené páskou s nápisem Pfizer, případné jiného výrobce
pseudovakcín na covid.

Covidová doba pokročila. Materiálů hovořících o celé té komedii už je tolik, že je s podivem, kolik
lidí stále ještě mediální propagandě a profláklým tvářím politiků věří. Několik výroků, které musí
způsobit poklepání na čelo:

,,Na 3.dávku vakcíny musíme kvůli neočkovaným, protože ti roznáší vir nadále mezi lidi.“ Jde o
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absolutní nepochopení správného fungování principu vakcín (to tady neexistuje) a ignoraci
skutečnosti, kdy vakcinovaní se stali superpřenašeči nákazy a vznikají u nich nové mutace. Právě oni
jsou skutečně nebezpeční. Navíc jsou udržování ve falešném přesvědčení, že jsou v bezpečí a
nemohou nikoho nakazit. Zvláště závažné je to u učitelů.

,,Na protestní akci proti vakcinaci pustíme jen očkované. To musí lidé pochopit!“ To údajně
vypustil z úst Petr Fiala a řekl si tím o místo v blázinci. Pokud to jsou jeho slova, musí být označen za
nesvéprávného. Po Pekarové Adamové je to už druhý případ v této vládě, a pokud budou mít Piráti
své ministra zahraničí, který dopředu řekl, že se k Rusku a Číně bude přistupovat s despektem, pak
jsou takoví ve vládě už tři.

,,Po druhé dávce bude tečka za covidem.“ Kolikátý násobek 2.dávky tím je myšlen, když v
nejproočkovanějších zemích jdou na čtvrtou a statistika hovoří o tom, že jsou tyto státy uprostřed
nejmohutnější vlny? Navíc Francie plánuje měsíční vakcinaci.

Mohli bychom pokračovat do nekonečna a u každé výroku se popadat za břicho, tedy
kdybychom nevěděli, že je dotyční myslí vážně. Předešlá Babišova vláda se přidala k ostatním
světovým (až na výjimky typu Běloruska) a nechala se farmaceutickými koncerny a jejich poskoky
(Leyenová, Merkelová, Macron) přinutit k podpisu smlouvy, kterou by každý i podprůměrný právník
odmítl k podpisu odsouhlasit. Teď všem teče do bot. Na skladech jsou miliony dávek s končící
expirací, bez tvrdé represe by o ně už nikdo nestál, respektive až na fanatiky, kteří už jsou na mRNA
vakcínách závislí (že by to připomínalo drogy?). Takže dochází momentálně k evropské kooperaci
politiků ve vytváření šikanózního prostředí zaměřeného na neočkované či na ty, kteří pomalu
prohlédli celou situaci a už o další vpichy nestojí. Politikům už dvě dávky nestačí, ženou je povinně
na třetí. Jejich QR kódy a covidpasy jsou tedy dvojnásobně poslušným tak říkajíc na….nic. Likvidace
drahých vakcín je navíc finančně náročnější než jejich nákup, znamená pro výrobce, kteří jediní se
touto činností smí zabývat, další obrovský byznys zakotvený v již zmíněných smlouvách.

Takže teď už snad chápete, proč Spolu žádnou pozitivní změnu v této oblasti nepřinese a
pojede stejnou linii jako končící Babišova vláda. Toto nemá skončit dříve, než bude dosaženo
cílů, které byly dopředu nastaveny. Kdo se nepostaví covidu, Green Dealu (Leyenová se zase
přeletem dlouhým 50km předvedla), pomůže tím k Great Resetu. A po něm už bude jen doba Temna
trvající stovky let. Lidí bude mnohem méně, planeta se možná tam, kde jsou velká města, zase
zazelená, možná se vrátí v laboratořích reinkarnovaní ještěři. Cesta k tomu je přes 6 milionů
mrtvých, kteří musí postupně opustit tento svět. A mezi nimi máme být my téměř všichni. Bude to
chvilku trvat, ale nabírá to na tempu. Copak to lze nevnímat?
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